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Protokół Nr XXVIII/17 

z XXVIII sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 9 października 2017 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 12, nieobecny- Adam Hościłowicz, Marcin 

Kieżel oraz Ryszard Szacki. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski oraz goście 

zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie.. 

Czas trwania obrad: 09.00 – 11.10 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał pracowników gminy, Radnych. Stwierdził, że na stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 

12, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Następnie porządek 

obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 

12 Radnych. 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2017 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów 

na lata 2017-2025. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie 

jej przebiegu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Jarzębinowa w miejscowości Janów. 

9. Informacja o oświadczeniach majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia. 

10. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Janów. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

3. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW 

 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował o 

funduszu sołeckim, co udało się zrobić. W ciągu roku 2015, 2016 i 2017 został wydany na 

żwirowanie dróg 589 291,34 tyś zł. Wytyczanie i wznowienie punktów granicznych na ten cel 

w przeciągu trzech lat wydaliśmy około 30 000,00 tys. zł. Na równie dróg z budżetu gminy 

zostało wydane 90 000,00 tyś. zł. W roku 2018 funduszu sołeckiego nie będzie, ale jeżeli w 

urzędzie marszałkowskich pojawi się dofinansowanie do dróg dojazdowych to będziemy 

składać wniosku i takie drogi będą przez cały czas stopniowo robione w zależności od naszych 

możliwości finansowych. 

Następnie Wójt poinformował, iż zostały rozstrzygnięte przetargi i będziemy prowadzić 

inwestycje. Pierwsza inwestycja, która będzie prowadzona to modernizacja hydroforni. Został 

też rozstrzygnięty przetarg na ocieplenie budynku po byłych elektrykach. 

Kolejna sprawa to przygotowujemy się do podpisania aktu notarialnego do zakupu działki, bo 

byłym PKN Orlen, na której chcemy zrobić parking. Następna sprawa to uzupełniamy 

brakującą dokumentację odnośnie budowy targowiska. Już w najbliższych dniach zostanie 

ogłoszony konkurs i będziemy w najbliższym czasie budować targowisko.  

Kolejna sprawa to dokonać budowy zjazdu na łuku drogi w Nowowoli. Trzeba będzie ten łuk 

na tej drodze wyprofilować jak nakazują przepisy unii europejskiej. 

Wójt powiedział, że na początku roku 2018 zacznie się remont wzniesienia w miejscowości 

Studzieńczyna. Będzie łagodne wzniesienie. Następnie na ulicy Korycińskiej zostało zrobione 

odprowadzenie wody z ulicy.  

W dalszej części Wójt poinformował, że były pytania, co do budowy stadionu to Radni 

poinformowali, że ważniejsze jest budowa dróg. Jeśli chodzi o podsypywanie dróg to fundusz 

sołecki na ten rok funkcjonuje normalnie. Wszystkie drogi, które zostały zgłoszone do tego 

funduszu zostaną posypane.  



4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – czy droga Trofimówka-Kuplisk kwalifikuje się na 

dofinansowanie? 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi, spróbujemy tą drogę zgłosić do 

dofinansowania z urzędu marszałkowskiego 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – gdzie mam zgłosić żeby nam światło uliczne 

przywrócić w Trofimówce? 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – udzielił odpowiedzi, firma, która się tym zajmuje 

przyjeżdżała trzy razy było naprawiane 

 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski zabrał głos mówiąc, iż pół roku temu 

została złożona interpelacja odnośnie wód ściekowych i złej przejezdności na ulicy 

Korycińskiej w Janowie. Problem na dzień dzisiejszy został już rozwiązany. 

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi Gminy oraz Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Wojewódzkich za sprawne przeprowadzenie tej inwestycji. 

 

 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY JANÓW NA 

2017 R 

 

 Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż od ostatniego 

posiedzenia Rady Gminy nastąpiły zmiany po stronie dochodów po stronie wydatków. Po 

stronie dochodów:  

1. Zwiększono dochody z tytułu użytkowania wieczystego oraz odsetki od tych dochodów  

2. Zwiększono dochody z tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych oraz z tytułu 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

3. Zwiększono dochody  z tytułu wpłat rodziców za pobyt dzieci w przedszkolu  

4. Pismo z PUW w sprawie  zwiększenia dotacji  na realizację zadań związanych z Kartą 

Dużej Rodziny  

5. Pismo z PUW w sprawie zwiększenia dotacji  na realizację programu "Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania"  

6. Pismo z PUW w sprawie przyznania dotacji  na realizację zadania dotyczącego 



zatrudniania asystentów rodziny na rok 2017  

7. Pismo z PUW  dotyczące zwiększenia dotacji   na wypłatę zasiłków okresowych. 

Po stronie wydatków: 

1. W związku z przesunięciem terminu realizacji i rozliczenia zadania inwestycyjnego 

"Budowa stacji uzdatniania wody w m. Janów" na rok 2018-  wykreślono z planu dochodów i 

wydatków środki UE, które były zaplanowane w 2017 roku, jako dofinansowanie tego 

zadania.  

2. Zmniejszono środki finansowe ( 31 000 zł) w planie wydatków na przebudowę drogi 

gminnej na odcinku Sitkowo-Ostra Góra, przesuwając je na pokrycie remontu centralnego 

ogrzewania w budynku Urzędu Gminy w Janowie - 28 000zł oraz 3 000 zł na 

zwiększenie  planu wydatków związanego z wykupem działki o numerze 369/5  w Janowie.  

3.Zwiększono środki na wypłatę stypendium dla uczniów - wkład własny budżetu gminy. 

Skarbnik Gminy poinformowała, aby wykreślić § 3 z uchwały, dlatego że na dzisiejszej sesji 

rady gminy nie dokonujemy zmian w załączniku dotyczącym przekazywanych dotacji. 

Wobec braku uwag Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XXVIII/167/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok, który został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXVIII/167/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok w załączeniu 

do protokołu. 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY JANÓW NA LATA 2017-2025 

 

 Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż 

zmiany polegają na tym, że dopasowaliśmy dochody i wydatki tego, co jest w uchwale o 

zmianach w budżecie na 2017 r. do tego, co jest w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Janów na lata 2017-2015.  

Wobec braku uwag Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XXVIII/168/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów na lata 

2017-2025, który został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały Radni opowiedzieli 

się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/168/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Janów na lata 2017-2025 – jest załącznikiem do protokołu. 

  



7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZALICZENIA DROGI DO KATEGORII 

DRÓG GMINNYCH ORAZ USTALENIE JEJ PRZEBIEGU 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż w związku 

z rozliczeniem wniosku o dofinansowanie dwóch inwestycji – ulicy w Janowie oraz drogi 

Białousy –Łubianka zachodzi konieczność zakwalifikowania tej drogi w Janowie do kategorii 

dróg gminnych. Ponieważ ta droga nie była zakwalifikowana, jako droga gminna oraz nie był 

ustalony jej przebieg. Sekretarz poinformował, że został złożony wniosek o opinie do Zarządu 

Powiatu Sokólskiego i taka opinia została uzyskana odnośnie zaliczenia tej drogi do kategorii 

dróg gminnych. I dlatego na dzisiejszą sesję została przygotowana taka uchwała. 

Wobec braku uwag Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały Nr 

XXVIII/169/17 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie jej 

przebiegu, który został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały Radni opowiedzieli 

się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/169/17 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenie jej przebiegu jest załącznikiem do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA NAZWY ULICY JARZĘBINOWA 

W MIEJSCOWOŚCI JANÓW 

 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż chodzi tu o 

nadanie nazwy ulicy w miejscowości Janów. Jeśli chodzi o samą nazwę to zostawiliśmy to 

mieszkańcom tej ulicy o ustalenie jej nazwy. Po konsultacjach mieszkańcy ustalili, że ulica 

będzie nosić nazwę Jarzębinowa.  

Wobec braku uwag Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały Nr 

XXVIII/170/17 w sprawie nadania nazwy ulicy Jarzębinowa w miejscowości Janów, który 

został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXVIII/170/17 w sprawie nadania nazwy ulicy Jarzębinowa w miejscowości 

Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

9. INFORMACJA O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH OSÓB 

ZOBOWIĄZANYCH DO ICH ZŁOŻENIA 

 



Informację o oświadczeniach majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski.  

Informacja jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

10. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXVII SESJI RADY GMINY JANÓW 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z 

XXVII sesji Rady Gminy opowiedziało się 12 Radnych. 

 

11. WOLNE WNIOSKI 

 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – wspomniał o oznakowanych miejscowości na 

koloniach. Koszt tych tablic szacuje się na około 59 tyś. zł netto. Należy zaplanować to w 

przyszłym roku budżetowym. 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, dlaczego nie zaprasza się Radnej 

Powiatowej na sesję może by coś powiedziała, co w Starostwie się dzieje 

Wójt Pan Czeslaw Jan Kiejko – nie ma takiej potrzeby, ponieważ jesteśmy w stałym 

kontakcie z Radną Powiatową 

  

12. ZAMKNIĘCIE SESJI 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXVIII sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz                Antoni Rymarski 

 


